

《单词百科:monasteries是什么意思?monasteries怎么发音?monasteries的解释和用法》

英语单词monasteries是什么意思?monasteries怎么读?monasteries怎么发音?简答网为您整理了monasteries的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看一看吧!



monasteries怎么读

monasteries的读音: ['mɒnəstrɪz]

monasteries的意思

1、n.修道院(monastery的名词复数);

monasteries的双语例句

1、Buddhas and Bodhisattva statues have been placed for worship in monasteries.

佛像和菩萨雕塑供奉在寺院里,让人们拜祭.

2、 Apart from three major monasteries, there are over twenty Buddhist temples and convents.

目前开放游览的除普济寺、法雨寺、慧济寺三大寺院外,尚有20余所主要的寺院庵堂.

3、 Readers familiar with English history will find a vague parallel to the suppression of the monasteries.

熟悉英国历史的读者会发现这与镇压修道院略有相似之处。

4、 Monasteries originally developed in the Middle East and Greece from the hermits'huts.

修道院的前身是中东和希腊的隐士隐居的茅舍.

5、 There are beautiful churches, missions and monasteries everywhere for you to visit.

到处都有美丽的教堂,布道所,修道院等你来参观.

6、 They established secular education, thereby breaking the educational monopoly of the monasteries.

他们建立了世俗教育,从而打破了教育的垄断地位寺庙.

7、 Saintes nuns monasteries and churches Ceannt voted Pu France are the most beautiful religious buildings.

散特市的修女修道院和圣特投普教堂皆为法国最美丽的宗教建筑之一.

8、 He could have mentioned ancient Jewish sects and early Christian monasteries too.

他也提到古代犹太人教派和早期基督教的寺庙太多.

9、 Langmusi monasteries of Tibetan Buddhism, the early years have been very popular after becoming depressed.

郎木寺是藏传佛教寺院,早年曾盛极一时,后日渐萧条.

10、 Some monasteries are open to the public as a place to rest and meditate.

一些修道院对公众开放,供人们体息,沉思.

11、The Negev became a religious center with many monasteries and churches.

内格夫成为许多庙宇和教堂的宗教中心.

12、The masses of slave-monks were suddenly allowed to leave monasteries.

广大贫苦喇嘛可以自由选择是否要离开寺院.

13、In ancient China, there were lots of monasteries.

在古时候,中国有许多寺院.

14、In Bulgaria, I would go for the medieval monasteries and Black Sea resorts.

在保加利亚, 我推荐到中世纪修道院和黑海度假地.

15、Some monasteries are open to the public as a to rest and meditate.

一些修道院对公众开放,供人们休憩、沉思.

以上是简答网为您整理的monasteries怎么读的相关信息,希望对大家有一定的帮助。
查看更多关于monasteries的用法、monasteries的释义、monasteries的相关详情请点击：
<https://dict.jiandongshicai.cn/monasteries>